
Riksföreningen  psykoterapicentrum  i  Skåne  
  
Protokoll  fört  vid  styrelsemöte  120223  på  Psykologcentrum,  S  Förstadsg  13,  Malmö.  
  
Närvarande:    Ernst  Dahlqvist,  Christina  Fredlund,  Zackarias  Jerneck,  Eva  Malmberg,  Ann  
Stevens,  Carina  Wallman,  Kerstin  Nilsson.  .  
  
§1.  Mötet  öppnas.      
Ordföranden  öppnar  mötet  och  hälsar  deltagarna  välkomna.  
  
§2.  Justerare.                          Carina  Wallman    valdes  till  justerare.    
  
§3.  Godkännande  av  föregående  protokoll      Protokoll  godkänt  
  
§4  Fastställande  och  godkännande  av  dagordning.  
Dagordningen  godkänns.  4  övriga  punkter  utöver  de  som  finns  i  kallelsen  anmäls.  
  
§5.  Arbetsgrupper     lägesrapport.  
Informationsgruppen   Maria  Berhouet  ska  informera  på  psykologprogrammet.  Ernst  och  
Christina  har  datum  på  gång  för  information  på  Socialhögskolan.  Ann  håller  i  att  
information  ges  inom  St  Lukas.    Eva  ska  informera  på  psykoterapeutprogrammet.    
En  person  har  ringt  på  telefonen.,  och  frågat  om  vårdavtalen.  Eva  behåller  telefonen  
fram  till  årsmötet.  Ann  tar  över  den  då.    Zackarias  tar  över  kontakten  med  Magnus  
Bjurhammar  om  hemsidan,  och  ansvarar  för  att  hemsidan  uppdateras  framöver.  
Fortbildningsgruppen     66  personer  är  hittills  anmälda  till  T  Ljungbergs  föreläsning.  
Planering  av  gruppterapi  med  Paul  Benér  till  slutet  av  april  eller  maj.  Arrangörerna  av  

(Kristina  Elofsson),  ska  kontaktas  när  datum  är  bestämt  för  att  
undvika  kollisioner  mellan  olika  evenemang.  MBT-‐teamet  inom  Malmöpsykiatrin  har  
kontaktats  och  är  positiva  till  att  komma  och  berätta  om  sitt  arbete  i  slutet  av  
september.  
  Samverkansorganet     Inget  nytt.    
Steg  1-sektionen   Christina  och  Zackarias  har  bjudit  in  Steg  1-‐arna  till  möte  den  8/3.    
  
§6.  Riks  rapporterar.        
Inga  nya  protokoll  har  kommit,  utan  endast  de  medlemsbrev  som  går  ut  till  alla  
medlemmar.  
  
§7.Övriga  frågor.                        
Årsmötet     Inbjudan  och  verksamhetsberättelse  med  mera  skickas  om  ett  par  dagar.  I  
övrigt  är  planering  klar.  Lance  kommer  att  närvara  på  själva  årsmötet  också.  
Överlämning     Eva  behöver  överlämna  en  del  sysslor  som  hört  till  ordförandeskapet.    
Ansvaret  för  att  någon  eller  några  ur  styrelsen  åker  på  regionkonferenser,  att  
årsmötesprotokollen  ska  skickas  till  riksföreningen,  och  adresslistan  för  utskick  behöver  
läggas  över  till  någon  annan.  Förslag  här  att  RPC-‐Skåne  skaffar  en  egen  mailadress,  så  
behöver  den  inte  vara  knuten  till  en  enskild  persons  mail.  Ordföranden  och  styrelsen  
bör  också  ha  stadgarna  aktuella  så  att  information  etc  skickas  ut  i  rätt  tid.    
Fråga  om  att  annonsera  ledigt  psykoterapirum  genom  RPC  -  Inga-‐Lill  Wennström  undrar  
om  vi  kan  skicka  ut  en  sådan  fråga  till  medlemmarna,  vilket  vi  är  positiva  till.  Det  är  ju  en  
bra  service  till  medlemmarna.    



Inre  liv  och  förändring  av  Ludvig  Igra     Eva  har  erbjudits  ett  restlager  av  boken  som  vi  
kan  ha  till  medlemmar,  möten  etc.  
Ackrediteringar  inom  Region  Skåne     Ett  mail  har  kommit  till  styrelsen  med  olika  
synpunkter  kring  dessa  avtals  utformning  och  villkor.  Diskussion  kring  detta.  Vi  
beslutar  att  Ann  håller  i  att  bjuda  in  medlemmar  som  har  ackreditering  för  gemensam  
diskussion  kring  svårigheterna,  och  möjligheterna  att  påverka  utformningen  av  avtalen.  
Ann  svarar  också  på  mailet  å  styrelsens  vägnar.  
  
§8.  Mötet  avslutas.                Eva  Malmberg  avslutade  mötet  och  tackade  alla  för  aktiv  
medverkan.  
  
  
  
Kerstin  Nilsson                                      Eva  Malmberg                                                      Carina  Wallman    
Sekreterare                                                    Ordförande                                                                Justerare  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  



  
  
Beslut  och  frågor  att  följa  upp  
  
  
120223  -  Överlämning     Eva  behöver  överlämna  en  del  sysslor  som  hört  till  
ordförandeskapet.    Ansvaret  för  att  någon  eller  några  ur  styrelsen  åker  på  
regionkonferenser,  att  årsmötesprotokollen  ska  skickas  till  riksföreningen,  och  
adresslistan  för  utskick  behöver  läggas  över  till  någon  annan.  Förslag  här  att  RPC-‐Skåne  
skaffar  en  egen  mailadress,  så  behöver  den  inte  vara  knuten  till  en  enskild  persons  mail.  
Ordföranden  och  styrelsen  bör  också  ha  stadgarna  aktuella  så  att  information  etc  skickas  
ut  i  rätt  tid.    
  
  
  120223  -‐  Vi  beslutar  att  Ann  håller  i  att  bjuda  in  medlemmar  som  har  ackreditering  för  
gemensam  diskussion  kring  svårigheterna,  och  möjligheterna  att  påverka  utformningen  
av  avtalen.  
  
  


